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Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości, 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu 
oraz Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 19 stycznia 2021 roku 
 
Wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy odbyło się 19 stycznia 2021 roku w Sali 
posiedzeń Rady Gminy przy ul. Głównej 5 i rozpoczęło się o godz. 14.15. 
Obecni na posiedzeniu: 
Artur Dawydzik – Przewodniczący Rady Gminy 
Panchyrz Herbert– Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
Radni: 
Bogdan Huczko 
Andrzej Janus 
Marek Kapała 
Roman Kulawik 
Jacek Kiszkis  
Adam Łuć  
Jolanta Michałek  
Róża Ochman – Szyguła  
Adam Pielka  
Edward Pilarski  
oraz  
Wójt Gminy – Franciszek Sufa 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza 
Pracownik socjalny, Przewodniczący Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – 
Wojciech Szybiak  
Mieszkaniec Gminy – Edward Błaszczyk  
Nieobecni:  
Zbigniew Pęcherz 
Iwona Szaton  
Alicja Ziaja 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Herbert Panchyrz, prowadzący posiedzenie Komisji, 
przywitał obecnych radnych oraz gości, a następnie przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2021 rok.  

2. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Krupski Młyn na lata 2021-2025. 

3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2021 rok.  

4. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 9 

położonego w Ziętku 13 A.  

6. Sprawy bieżące. 
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Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy zapytał czy obecni mają uwagi do porządku. 
Sekretarz Gminy wnioskowała o rozszerzenie porządku posiedzenia o pkt 6. o treści: „Projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 8 położonego w 
Ziętku 13 A.” Zmieniony porządek posiedzenia został przyjęty przez aklamację.  
Nikt inny nie wniósł uwag do porządku posiedzenia. 
 
Ad. 1.  
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2020 rok. 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały w sprawie 
zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2020 rok. Adam Łuć przypomniał o wniosku złożonym 
w grudniu 2020 roku a dotyczącym doprecyzowania zapisu o wydatku budżetu gminy w 2021 
roku, przeznaczonym na dokończenie budowy remizy OSP w Krupskim Młynie.  
Komisje po wysłuchaniu informacji oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały 
postanowiły pozytywnie go zaopiniować. 
 
Ad. 2. 
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Krupski Młyn na lata 2021 – 2025.  
Wójt Gminy podziękował Kierownikowi Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej za 
przygotowanie i opracowanie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy.  
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza przedstawiła 
obecnym uzasadnienie dot. przygotowanego projektu uchwały oraz poinformowała o 
obowiązku przygotowania programu, który wynika wprost z przepisów. Program zawiera 
opis istniejącej sytuacji mieszkaniowej w gminie oraz zamierzenia dotyczące zasobu lokali 
mieszkalnych w najbliższych 5 – ciu latach. Wyjaśniła, jakie poprawki zostały naniesione do 
tekstu uchwały i przedstawiła je radnym.  
Adam Łuć pytał o to czy koszt zakupu lokali rekompensuje koszty związane z ich 
utrzymaniem w późniejszym czasie.  
Kierownik Plaza wyjaśniła, że koszty te, niestety nie są rekompensowane. Omówiła jakie są 
zasady finansowania kosztów lokali mieszkalnych na terenie Gminy.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały oraz przeprowadzeniu dyskusji, 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
 
Ad. 3. 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2021 rok.  
Przewodniczący Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – Wojciech Szybiak, 
przedstawił uzasadnienie dot. przygotowanego projektu uchwały w sprawie gminnego 
programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania 
narkomanii na 2021 rok. 
Andrzej Janus wnioskował aby organizować cykliczne spotkania sołtysów z Kierownikiem 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krupskim Młynie.  
Komisje po wysłuchaniu informacji oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały 
postanowiły pozytywnie go zaopiniować. 
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Ad. 4. 
Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok.  
Sekretarz Gminy omówiła projekt uchwały, który został przygotowany przez 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.   
Komisje po wysłuchaniu informacji oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały i 
przeprowadzeniu dyskusji, postanowiły po doprecyzowaniu zapisów uchwały, pozytywnie go 
zaopiniować. 
 
Ad. 5. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 9 
położonego w Ziętku 13 A. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o propozycji uchwały dot. przeznaczenia do 
sprzedaży przedmiotowej nieruchomości i wyjaśniła, że dotychczasowy lokator wystąpił z 
wnioskiem o wyrażenie zgody na zakup przedmiotowego lokalu i dlatego projekt został 
przedstawiony radnym.  
Komisje po wysłuchaniu informacji oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały 
postanowiły pozytywnie go zaopiniować. 
 
Ad. 6.  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 8 
położonego w Ziętku 13 A.  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o propozycji uchwały dot. przeznaczenia do 
sprzedaży przedmiotowej nieruchomości i wyjaśniła, że dotychczasowy lokator wystąpił z 
wnioskiem o wyrażenie zgody na zakup przedmiotowego lokalu i dlatego projekt został 
przedstawiony radnym.  
Komisje po wysłuchaniu informacji oraz zapoznaniu się z treścią projektu uchwały 
postanowiły pozytywnie go zaopiniować. 
 
Ad. 7. 
Sprawy bieżące, w tym wnioski: 

1. Herbert Panchyrz oraz Andrzej Janus podziękowali Kierownikowi Referatu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej oraz pracownikom za sprawne prowadzenie akcji zima 
na terenie gminy.  

2. Herbert Panchyrz zapoznał z planowanymi terminami sesji na 2021 rok. 
3. Róża Ochman-Szyguła pytała o przebieg procedury dot. przejęcia nieruchomości 

sąsiadującej z budynkiem Zespołu Szkolno-Przedszkolnym w Potępie. 
Wójt poinformował o tym, że wniosek został złożony w sądzie i trwa procedura w tej 
sprawie. 

4. Bogdan Huczko wnioskował o przeprowadzenie dyskusji na temat powstania spółki 
zajmującej się ciepłem, dostarczaniem wody czy utrzymaniem porządku na terenie 
gminy.  

5. Jacek Kiszkis wnioskował o zabezpieczenie skrzynki gazowej w Krupskim Młynie przy 
ul. Buczka 6. 

6. Andrzej Janus pytał o sposób rozliczenia ciepła w budynku Domu Kultury w Potępie. 
Wójt wyjaśnił, w jaki sposób rozliczenie będzie dokonywane. 

7. Marek Kapała: 
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a) pytał o możliwość wymiany złej jakości okien w Ziętku. Wójt wyjaśnił, że wymiana 
okien w Ziętku jest zaplanowana na 2021 rok; 

b) przekazał wniosek wielu mieszkańców Ziętka, którzy zwracali uwagę na zbyt 
skomplikowaną treść rozliczenia ciepła za poprzedni sezon. 

8. Bogdan Huczko poinformował o przygotowaniu i przedstawieniu sprawozdania z 
działalności za 2020 rok i planu pracy komisji na 2021 rok. 

9. Jacek Kiszkis przekazał informację o przygotowaniu planu pracy Komisji Terenowej na 
2021 rok. 

10. Andrzej Janus prosił o informację na temat możliwości wymiany piecy na ekologiczne 
przez mieszkańców gminy czy rozmowy z Bankiem Spółdzielczym na temat ustalenia 
korzystnych warunków płatności – pożyczek na wymianę źródeł ciepła. Wójt Gminy 
odpowiedział, że planowane jest spotkanie mieszkańców z przedstawicielem 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

11. Edward Błaszczyk wnioskował o wyznaczenie gospodarza obiektu przy ul. Głównej 9, 
żeby można było wykorzystać istniejące pomieszczenia na różnorodną działalność 
skierowaną do mieszkańców.  

12. Wójt Gminy poinformował o: 
a) realizacji wniosku radnego Kiszkisa dot. rozmieszczenia na terenie gminy 

pojemników na plastikowe nakrętki; 
b) udziale w akcji TVN „Pomagajmy sobie” 
c) uruchomieniu punktu szczepień w NZOZ „SAWMED” w Krupskim Młynie.  
 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o 16.00  
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Bogdan Huczko – przewodniczący komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości  
 
…………………………. 
 
Jacek Kiszkis – przewodniczący Komisji Terenowej, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
 
…………………… 

 
Róża Ochman – Szyguła – przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i 
Sportu  
…………………………………… 
 
Prot. 
K. Michałek  


